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  R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 15.07.2016, ora 10,00, în cadrul şedinţei ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 24 de consilieri judeţeni și 4 supleanți. 

Participă domnul Vela Ion-Marcel, care a revenit asupra demisiei și doamna Schelean-

Șomfelean Valeria-Diana, în calitate de deputat. 

Lipsește motivat doamna consilier Ciurel Lenuța.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.232/07.07.2016, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/12979/08.07.2016, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/13.133/08.07.2016 şi s-a adus la 

cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data  de 

11.07.2016. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: parlamentari, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean a domnului Ion Mocioalcă. 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.127/30.06.2016 privind  alegerea Comisiei de  validare  a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin. 

3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 

Petru Borduz. 

 4.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean al domnului Ilie Iova. 

5.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al  doamnei 

Georgiana Adina Mihaela Popovici.  

6.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean al domnului Ion  Marcel Vela. 

7.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 

Traian Smultea. 
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8.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean  a doamnei Valeria Diana Schelean-Șomfelean. 

9.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al doamnei 

Elena Ileana Meteleaucă. 

10.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean al domnului Ion Tabugan. 

11.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 

Marcel Andronache. 

12.Proiect de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.129/30.06.2016  de constituire a Consiliului Județean Caraș-Severin. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al 

Judeţului Caraş-Severin şi al contului de execuţie al bugetului centralizat al instituţiilor 

publice şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 

30.06.2016. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului  Judeţului  

Caraş-Severin din  credite interne, la data de 30.06.2016. 

15.Proiect de hotărâre  pentru modificarea  anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

nr.39/27.02.2014 privind modificarea  Programului de transport judetean de persoane  

realizat prin curse regulate  pentru traseele din judeţul Caraş-Severin, pentru perioada 

01.01.2014-30.06.2019,modificată. 

16.Proiect de hotărâre privind atribuirea și eliberarea unei licențe de traseu pentru 

servicii de  transport public judeţean de persoane  prin curse regulate speciale în judeţul 

Caraş-Severin. 

 17.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.79/13.05.2014 privind aprobarea  organigramei, a statului funcţiilor de demnitate 

publică şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, cu modificările şi completările ulterioare 

18.Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor judeţeni pentru a face parte 

din Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Caraş-Severin. 

19.Proiect de hotărâre privind validarea componenţei nominale a Autorităţii 

Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.88/2004 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC ”AQUACARAŞ”  SA, cu 

modificările ulterioare. 

21.Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Caraş-

Severin în Adunarea Generală a Acţionarilor de la SC ”Fabrica de Produse Lactate” SA 

Oraviţa. 

22.Proiect de hotărâre  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.158/27.08.2015 privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Caraș-

Severin în Adunarea Generală a Asociaților la SC EOLIANA   CARAȘ SRL. 

23.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 35/2007 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „Ecologica Văliug” SRL, 

cu modificările şi completările ulterioare. 
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 24.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 36/2007 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „Ecologica Oraviţa” SRL, 

cu modificările şi completările ulterioare. 

25.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 37/2007 privind aprobarea Actului Constitutiv al SC „Ecologica Băile 

Herculane” SRL, cu modificările şi completările ulterioare. 

26.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.163/2005 

privind aprobarea Actului Constitutiv al SC ”SCHILIFT” SRL. 

 27.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.104/19.06.2014 privind aprobarea Contractului de asociere în Participaţie  

intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu S.C. 

NORDICA TURISM SRL având ca obiect dezvoltarea activităţii de turism în zona Muntele 

Mic, cu modificările și completările ulterioare. 

28.Proiect de hotărâre privind desemnarea a trei consilieri judeţeni pentru a face parte 

din Colegiul Director al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Caraş-Severin. 

29.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 

63/25.02.2016 privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Reşiţa. 
 30.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.64/25. 
02. 2016 privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al Căminului pentru 
Persoane  Vârstnice Sacu. 

31.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr. 

62/25.02.2012 privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al Centrului  

Rezidențial de Asistență și Reintegrare Socială pentru Persoane fără Adăpost Caransebeș. 
32.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.65/25.02.2016  privind aprobarea componenţei Consiliului Consultativ al Căminului 
pentru Persoane Vârstnice „Sfinţii Constantin şi Elena” Caransebeș. 

33.Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean în 
Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ special din judeţul Caraş-Severin. 

34.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

nr.164/19.07.2012 privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin în Consiliul Administrativ al Teatrului de Vest Reşiţa. 

35.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea  Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.77/2004 privind aprobarea componenţei Consiliului de 

Administraţie al Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” cu modificările și completările 

ulterioare. 
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         36.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.109/28.08.2008 privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 

Banatului Montan Reşiţa, cu modificările şi completările ulterioare. 

37.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.110/28.08.2008 privind numirea Consiliului de Administraţie al Muzeului 

Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş, cu modificările şi 

completările ulterioare. 

38.Proiect de hotărâre privind delegarea unui reprezentant din partea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin în Adunarea Reprezentanţilor Casei Naţionale a Asigurărilor de 

Sănătate (CNAS) 

39. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant din partea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin în Consiliul de Administraţie al Casei de Asigurări de Sănătate a 

judeţului Caraş-Severin 

40.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr. 118/29.07.2010 privind  numirea membrilor în Consiliul de Administraţie al  

Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa 

41.Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin  pentru a face parte, în calitate de membru, din Consiliul Consultativ al 

Inspectoratului Şcolar Judeţean Caraş-Severin 

42.Proiect hotărâre privind nominalizarea reprezentantului Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în Consiliul de administraţie al Centrului Judeţean de Resurse şi Asistenţă 

Educaţională Caraş-Severin. 

43.Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant  al Consiliului Județean 

Caraș-Severin, în calitate de membru în Colegiul Director al Direcției de Evidență a 

Persoanelor a Județului Caraș-Severin. 

  44.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.182/2015 

privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Caraș-Severin, în calitate de 

membri în Colegiul Director al Direcției de Administrare a Domeniului Public și Privat a 

Judetului Caraș-Severin. 

 45.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean  nr.195/2006 

privind numirea Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism, cu modificările și 

completările ulterioare. 

46.Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Județean 

Caraș-Severin în Consiliul Consultativ de Administrare al Parcului Național Porțile de Fier. 

47.Aducerea la cunoștință publică, potrivit prevederilor art. 181 teza finală din 

Regulamentul privind organizarea și desfășurarea activităților specifice Curții de Conturi 

aprobat prin Hotărârea plenului Curții de Conturi a României nr.155/29.05.2014, a Deciziei 

nr.20/24.06.2016 emisă,  de către directorul Camerei de Conturi Caraș-Severin, în urma 

acțiunii de verificare “Auditul financiar asupra conturilor anuale de execuție bugetară ale 

Unității Teritoriale a Județului Caraș-Severin.   

 

48.Informare cu privire la participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș-

Severin la o vizită de lucru, în  Republica Serbia, în  data de 7 iunie 2016. 
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49.Intrebări.Interpelări. 

 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua tuturor! În conformitate cu 

prevederile Dispoziției nr.232 din 07.07.2016, Consiliul Județean Caraș-Severin a fost 

convocat în prima ședință ordinară, după constituire. Din punct de vedere al prezenței, 

suntem în cvorum. Lipsește motivat doamna Ciurel, și bineînțeles, colegii consilieri care și-

au prezentat demisia. În continuare, o să-i dau cuvântul domnului secretar Ciobanu, care va 

supune aprobării, plenului Consiliului Județean, procesul-verbal al ședinței de constituire. 

Domnule secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Bună dimineața, vă spun și eu. În mape aveți procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței de 

constituire din data de 30.06.2016. Eu spun că am cuprins ad litteram toate luările de 

poziție și tot ce s-a întâmplat în ședința de constituire. Dacă l-ați parcurs și aveți 

amendamente? Dacă nu aveți amendamente, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Mulțumesc.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnule secretar. O să supun 

aprobării dumneavoastră, ordinea de zi a ședinței aprobată prin dispoziția de convocare. La 

ordinea de zi care a fost comunicată consilierilor județeni și presei, avem o adresă a PNL 

care solicită scoaterea de pe ordinea de zi a punctelor 7 și 9.  De asemenea, avem adresa 

domnului consilier județean Vela, prin care solicită scoaterea de pe ordinea de zi a demisiei 

domniei sale din calitatea de consilier. Domnule secretar, vă rog să faceți lămuriri pe 

marginea acestor solicitări de modificare a ordinii de zi.  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da. Mulțumesc, domnule președinte. 

După cum știți, urmare a demisiei domnului Vela și doamnei Schelean, am solicitat printr-o 

adresă, legea îmi impunea diligența acesta, să solicităm supleanți. Ordinea a fost ca 

supleanți să fie următorii pe listă. I-am și înscris pe ordinea de zi, în persoana domnului 

Smultea și în persoana doamnei Meteleaucă. Au și primit avize, în fine… 

Am primit o adresă în data de 13.07.2016, de la Partidul Național Liberal, prin care se 

revocă confirmarea apartenenței la partid a supleanților de pe listă. (Amendamentul a fost 

propus de secretarul județului, cu ocazia aprobării procesului-verbal, la ședința din 

01.08.2016).  

Absolut procedural și spun de ce! Articolul 100 alin.33, din memorie citez, din Legea 

nr.115/2015 privind alegerile locale, dispune imperativ ca validarea să se facă exclusiv, 

dacă există până la momentul validării,  confirmarea  partidului politic. În privința punctelor 

7 și 9, conchid că trebuie scoase de pe ordinea de zi. În privința punctului 6, și anume, 

încetarea de drept a mandatului domnului Ioan Marcel Vela, cu permisiunea 

dumneavoastră, aș vrea să fac un remember, o recapitulare. În data de 06.07.2016, domnul 

Vela, i-a înaintat domnului președinte, o demisie. E înregistrată la noi în 06.07.2016 și în 

data de 14.07.2016, adică ieri, domnul Vela a revenit, în sensul retractării demisiei, a actului 

unilateral de voință. Deci a revenit asupra demisiei, rugând forul deliberativ să retragă de pe 

ordinea de zi, proiectul de hotărâre privind încetarea de drept, a mandatului. Acum, e o 

situație absolut atipică. S-a mai întâlnit la Consiliul Local, la Sectorul 4, la București, 

urmare a demisiei domnului Piedone, dar vreau să vă spun prevederile legale. Prevederile 
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legale incidente pe retragerea aceasta, nu pot fi decât două: Legea nr.393, lege specială în 

cazul dat, statutul aleșilor locali, și eu știu, prin extrapolare, Codul Muncii, pentru că o 

definiție a demisiei nu o găsim decât în Codul Muncii. În privința legii speciale, vă spun că 

legea tace, în sensul că articolul 9, alin.2, ne spune că, calitatea de consilier local sau 

județean încetează de drept înainte de expirarea duratei normale a mandatului, în 

următoarele cazuri,  lit.a) demisie! Ca și procedură, am urmat-o ad litteram. Am făcut un 

referat constatator, semnat conjunct de președinte și de secretar. Iată că hotărârea n-are un 

singur inițiator, în persoana președintelui, ci are doi. Adaugă legiuitorul și legalitatea la 

chestiunea asta. Ca procedură, total împlinită, Consiliul Județean trebuie să ia act și 

subliniez sintagma ”să ia act”, în prima ședință ordinară, de situația apărută și să declare 

vacant locul consilierului județean, în cauză. Toate chestiunile acestea le-am făcut pe Legea 

nr.393. După cum spuneam, nu există în legea asta specială, o mențiune privitoare la 

retragere și/sau la retractarea demisiei. Atunci, prin extrapolare, ne-am dus puțin pe Codul 

Muncii, care nu poate să fie decât o prevedere generală și să ne ghidăm după principii. 

Prevederea din Codul Muncii, prin extrapolare, spun că ”prin demisie…” să-i dăm o 

definiție, ”…se înțelege actul unilateral de voință a salariatului, care printr-o notificare 

scrisă, comunicată angajatorului, încetarea contractului individual de muncă după 

împlinirea unui termen de preaviz”. Bineînțeles, aici nu e cazul de preaviz, nu e nici un fel 

de problemă. Din punctul meu de vedere, pot să fie 3 situații în care putem proceda, 

domnule președinte și stimați consilieri. După cum am arătat, prevederile legale tac, sens în 

care nu se poate impune o anume conduită din partea forului deliberativ. Codul Muncii 

impune un acord al angajatului, acord care trebuie exprimat: fie expres, fie tacit, fie 

implicit. Atunci am simulat 3 situații posibile. Prin vot, Consiliul Județean să-și exprime un 

acord expres prin care se supune votului deschis al Consiliului, cererea de demisie, în sensul 

aprobării retractării și/sau menținerii. Acord implicit, se supune la vot hotărârea privind 

constatarea încetării de drept a mandatului care nu întrunește majoritatea simplă și/sau 

întrunește, după caz! Și acord tacit, cu care n-aș fi ab initio de acord, se scoate de pe ordinea 

de zi, proiectul privind constatarea încetării de drept a mandatului, cu acordul inițiatorilor, 

în cazul dat. Dar în toate cazurile, așa cum v-am spus, incumbă acordul forului deliberativ. 

Acum, v-am mai spus, de prevederile speciale și de generale, de acte normative. Să 

interpretăm și pe principii de drept, dacă vreți și am două la îndemână: reducția la absurd și 

interpretarea per a contrario. Aș vrea să pun accent pe interpretarea per a contrario și să 

vedeți în ce paradox, în ce sofism, în ce silogism juridic, ne aflăm! Interpretăm per a 

contrario, să spunem că luăm act de demisie, da? Se supune la vot, iar Consiliul Județean 

”dărâmă” la vot, în sensul că nu întrunește hotărârea majoritatea simplă și ține în funcție 

consilierul județean. Iacătă o altă perspectivă! Se poate? Din punctul meu de vedere, nu! 

Pentru că am avea o înrâurire asupra actului unilateral de voință al consilierului județean, în 

cauză. Deci, domnule președinte, în concluzie, 3 variante posibile, rog alegeți și dispuneți 

dumneavoastră. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. O să vă mai propun votului 

dumneavoastră, retragerea încă unui proiect de hotărâre de pe ordinea de zi. Este vorba de 

proiectul 21, cel care se referă la validarea componenței nominale al Autorității Teritoriale  

de Ordine Publică, urmând ca validarea …Deci vom alege consilierii județeni care vor face 
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parte din ATOP. Dar validarea ATOP-ului, a întregii componențe, pentru că din ATOP fac 

parte reprezentanți ai instituțiilor care au atribuții în asigurarea ordinii publice, legat de 

validarea componenței, pentru a nu-i convoca pe acei oameni după ce noi alegem consilierii 

județeni, ei să se întrunească într-o ședință, noi, ulterior, să validăm acest lucru, o să propun 

și scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi. Cu permisiunea dumneavoastră, voi supune în 

ordine, scoaterea de pe ordinea de zi. Cine este ”pentru” scoaterea proiectului de hotărâre 

privind validarea mandatului de consilier județean al domnului Traian Smultea? Domnul 

secretar, doar o rugăminte, să îmi spuneți dacă pot vota consilierii care și-au anunțat 

demisia. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Dacă e act unilateral de voință, dacă a revenit 

asupra lui, scuzați că intervin, domnul președinte, Consiliul Județean ar trebui să ia act prin 

hotărâre, punct. Nu poate să zică ”da” sau ”nu”! Numai ia act, ca și la validare. Și atunci, 

dacă avem o revenire, o retragere, nu avem act de încetarea calității de consilier județean. 

Prin urmare, prin logică simplă, juridică, cum vreți să-i spuneți dumneavoastră, are toate 

drepturile de consilier județean, în continuare.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți? 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Dacă îmi permiteți, sunt două faze. 

Eu știu, teoretic, ceea ce ați afirmat, domnul Gâfu, se înscrie categoric într-o alegație. 

Articolul 10 din Legea nr.393/2004, vorbește de două faze și anume de două aprobări: una a 

președintelui, în prima teză și o să dau citire integral textului de lege, și a doua, prin care se 

ia act, a Consiliului Județean. Și citez, permiteți-mi, articolul 10, ”consilierii locali și 

consilierii județeni pot demisiona, anunțând în scris președintele de ședință, respectiv 

președintele consiliului județean…” mare atenție, ”…care ia act de aceasta și președintele 

va propune consiliului adoptarea unei hotărâri prin care se ia act de demisie și se declară 

vacant locul consilierilor județeni, în cauză”. Acum, în privința votului, e majoritatea 

simplă. Din punctul meu de vedere, până nu se tranșează situația în fapt și ajungem la 

punctul 6, eu aș ruga să nu contăm pe votul respectiv. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Domnul…, numai o clipă, dați-mi și mie cuvântul. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, domnul Vela. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Sau vorbești tu… 

 Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Voiam să iau cuvântul, în 

primul rând că am… 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dar în calitate de ce, doriți să luați cuvântul? 

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: În calitate de parlamentar. 

Am fost de fiecare dată invitată la ședințele Consiliului Județean… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, o să luați cuvântul la sfârșit, în calitate 

de parlamentar. Vă mulțumesc. 

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Era vorba de o chestiune 

juridică pe care ați ridicat-o și pe care cred că sunt în măsură să o explic la această ședință. 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumim. Domnul Vela, sunteți în cauză, vă 

rog. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Eu apreciez toată analiza, dezbaterea juridică a domnului 

Darian Ciobanu, dar vreau să citească și alte articole din Codul Muncii și să vadă că acel 

Cod al Muncii se aplică într-o situație în care există angajat și angajator. Eu nu sunt angajat 

al Consiliului Județean. Eu am un mandat dat de cetățeni și nu am nici un contract de 

muncă, aici, cu instituția numită Consiliul Județean. Deci, toate trimiterile dumneavoastră la 

Codul Muncii, la angajator care, într-adevăr, dacă își depune demisia, doar cu acordul 

angajatorului revine asupra ei, aveți dreptate, dacă angajatul, tot în Codul Muncii, scrie, 

vine la muncă, înseamnă că și-a retractat demisia, articol la care nu ați făcut referire, și aici 

se aplică o lege specială. În altă ordine de idei, până la punctul respectiv, în baza validării 

Consiliului Județean și a jurământului depus, eu sunt consilier județean. Ați mai făcut două 

afirmații care nu sunt compatibile cu realitatea. Prima, că Partidul Național Liberal a retras 

sprijinul celor doi. Vă rog să citiți hârtia, am retras hârtia, am retras adresa, nu sprijinul, 

dintr-o procedură statutară, pentru că trebuie convocat Consiliul Județean Executiv, care nu 

s-a convocat, adică nu avea cvorum datorită perioadei, să spunem, de vacanțe. Pentru a nu 

avea discuții, analize, eventuale contestații ulterioare, s-a retras adresa respectivă, nu 

sprijinul pentru cei doi colegi. În luna august, pot fi reconfirmați, dar în mod statutar, prin 

toată procedura statutară. Deci precizez pentru a fi corect informați, că am retras adresa și 

nu sprijinul. E o diferență foarte mare, care poate afecta chiar imaginea celor doi colegi! În 

altă ordine de idei, eu nu am rugat să se revină la demisia mea, cum ați spus, eu v-am 

anunțat în mod oficial, public, ieri, că mi-am retras demisia. Este un act unilateral de voință, 

de a o depune și același act unilateral de voință de a o retrage, înainte de ședință. Deci eu, 

astăzi, sunt cu aceleași drepturi cu care sunteți și dumneavoastră, adică pot să votez. Nu 

votez sau nu votez, că roagă sau nu roagă cineva, votez pentru că am acest drept și așa este 

corect! Vă mulțumesc. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, permiteți, vă rog? 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Spânu.  

Domnul consilier Spânu Ion: Stimați colegi, vreau să-i reamintesc domnului Vela, 

dacă n-a aflat încă, se află în sala Consiliului Județean. E cel mai înalt for care deliberează 

în legătură cu tot ce se întâmplă în acest județ. Dacă am ajuns în această fază, este incredibil 

ca să ne dăm demisia, care e un act unilateral, ”ți-ai pus demisia, la revedere”! Revine cu o 

zi în urmă, adică ieri, revine și spune: ”Domnule, m-am gândit eu, așa puțin, în aceste două 

săptămâni, că ar fi bine să rămân.” Stimate coleg, e un proiect de hotărâre, ați primit mapa 

cu 5 zile înainte, conform procedurii, acest proiect de hotărâre are avizele comisiilor de 

specialitate, dacă nu știați. Ca atare, nu aveți cum să fiți consilier județean. Din moment ce 

ați plecat, ”la revedere”! 

 Domnul Vela Ion-Marcel: Nu are rost să facem tenis de masă aici! Domnul 

președinte… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu:Vă rog, domnul Vela. 

 Domnul Vela Ion-Marcel: Să știți, că n-am nici o plăcere să dialoghez cu 

dumneavoastră, aici, chiar în instituția Consiliului Județean! Deci faptul că dacă n-am aflat 

că sunt în instituția Consiliului Județean, e un pic așa, jignitor sau ironic, vizavi de 
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percepțiile vizuale, măcar. Deci vă rog să fiți civilizat și să aveți intervenții corecte, legale și 

chiar colegiale. În luna iunie și mai, am avut suficient timp să polemizăm politic, electoral. 

Peste 3 ani și 11 luni, putem deschide din nou sezonul de jigniri. Eu cred că de acum, din 

luna iulie, trebuie să ne ocupăm și de județul Caraș-Severin. Eu cred că de acum, din luna 

iulie, trebuie în această sală a instituției Consiliului Județean, dacă dumneavoastră nu știați, 

trebuie să fie și o politică a cetățeanului. Pentru că în această sală sau la această masă, sunt 

consilieri județeni care au fost 3 sau 4 mandate sau chiar au fost vicepreședinți de Consiliu 

Județean, care au condus atât de bine județul acesta și care nu știu că dacă mergi la Bănia, la 

Cornereva, la Răcășdia, la Ocna de Fier, la Dognecea, la Berliște, e imposibil să ajungi! 

Cred că trebuie să ne ocupăm de oameni, domnul Spânu, nu neapărat de serve politice. Eu 

sunt consilier județean până la punctul 6. Dacă dumneavoastră nu mă mai doriți aici, nu este 

nici o problemă. Este democratic, este dorința dumneavoastră, votul dumneavoastră, este 

absolut la latitudinea dumneavoastră cum să votați! Dar calitatea juridică sau administrativă 

a unui ales local, nu o dă nici comisia, nici ordinea de zi. Până la urmă, nu o dă nici votul pe 

hotărâre, de a constata sau nu constata un act unilateral de voință, pe care oficial mi l-am 

exprimat ieri și pe care dacă îl aveți în mape, o să vedeți de ce și care nu a fost consecința 

unei gândiri de două săptămâni. A fost consecința, dacă vreți, voiam la ”diverse” să deschid 

subiectul acesta, consecința faptului că în zona publică, în dezbaterile publice, se menține 

această polemică, această contradicție, din campania electorală, unii și alții, ” a fi sau a nu 

fi”. Am venit aici și dacă citiți în procesul-verbal, o să vedeți, inclusiv intervenția mea de 

data trecută, lucru pentru care îl felicit pe domnul Ciobanu, pentru meticulozitatea și 

claritatea evidențierii discuțiilor din ședința precedentă, unde, în ședința precedentă, am 

felicitat pe noul președinte, am prezentat toată disponibilitatea noastră și toată susținerea 

pentru actuala conducere. Nu mai suntem în competiție! Dacă vreți, suntem împreună 

ctitori, ajutăm din opoziție orice inițiativă a majorității, pentru binele județului! Nu suntem, 

domnul Spânu, în a ne servi, ”dacă nu știați că sunteți…”, faptul că am depus-o și am retras-

o, v-am explicat și atunci. Am depus-o pentru că eu mi-am asumat o candidatură, în mod 

democratic, am pierdut, mi s-a părut corect să las alt coleg să vină aici. Am văzut în 

dezbaterea publică, că s-ar putea interpreta că din cauza mea se întâmplă sau nu se întâmplă 

unele lucruri în județ și am zis ”Uite, domnule, vin ca și consilier județean, să pun umărul 

la…”, chiar să ajut puterea să-și impună punctele de vedere și proiectele pentru Caraș-

Severin! Vă mulțumesc. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnule Vela. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnule președinte, pentru că mi s-a … 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Spânu, dar e ultima 

intervenție. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Da, scurt. Domnul Gâfu… Deci, domnul președinte, 

pentru că mi s-a amintit numele aici, un scurt drept la replică. Văd că nu eu sunt în 

campanie electorală. Domnul Vela este în perpetuă campanie electorală. Voiam numai să-i 

amintesc un lucru. Acest județ, de 20 și ceva de ani, a fost condus de cine domnul Vela? De 

PSD? Eu mă îndoiesc! 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. 
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 Domnul Vela Ion-Marcel: De domnul Spânu, vicepreședintele Consiliului Județean, 

de domnul Bălan, de domnul Mocioalcă….Pardon, domnul Mocioalcă n-a fost!  Domnul 

Mustăcilă, am vrut să zic. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Supun votului dumneavoastră, retragerea de pe 

ordinea de zi a punctului 7 ”Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 

judeţean al domnului Traian Smultea”. Cine este ”pentru”? Mulțumesc. Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 

Supun votului dumneavoastră, scoaterea de pe ordinea de zi al punctului 9  ”Proiect 

de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al doamnei Elena Ileana 

Meteleaucă”. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 

Mulțumesc. 

Supun votului dumneavoastră, scoaterea de pe ordinea de zi, a punctului 6, ”Proiect 

de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al 

domnului Ion  Marcel Vela”. Cine este ”pentru”?  O să vă rog să numărați. O să vă rog să 

numărați…Ridicați mai sus! Doamna Schelean, dumneavoastră în calitate de ce votați, că 

tot nu înțeleg foarte exact! 

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Domnule președinte, în 

aceeași situație. Situația mea urmează a fi tranșată la punctul … 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Bebe Iova, vă rog, să veniți în sală. 

Domnul Iova, vă rog, să coborâți la masă! 

  Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: La punctul 8 de pe ordinea 

de zi veți discuta și situația mea personală. De asemenea… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Iova, vă rog. Am înțeles! 

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Nu am văzut nici un act, prin 

care dumneavoastră să fi luat act, de demisia pe care mi-am depus-o.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Iova, haideți, puteți să votați. 

Domnul Iova Ilie: Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți și mie, doar o 

secundă. Eu am înțeles întotdeauna că trebuie să respect legea. Pentru mine, faptul că mi-am 

dat demisia, mi se pare absolut firesc să fie o decizie. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci, înțeleg că după jocul de-a constituirea, 

acum e jocul de-a demisia! 

Domnul Iova Ilie: Jocul de-a demisia, mi-o dau, mi-o iau, pentru mine acest lucru nu 

există. Mă rog, dacă doamna Schelean, înțelege că are depusă demisia și vrea să stea la masa 

consilierilor, pentru că… mă întreb și eu de ce, asta este o altă problemă.  

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Domnul Iova, să știți că faceți 

niște acuzații foarte grave. Am respectat întotdeauna legea, întâi ca avocat și apoi ca 

parlamentar, care particip la procesul legislativ. Așa că, vă rog să nu mă acuzați!  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Încă odată, cine este ”pentru” scoaterea de pe 

ordinea de zi? Vă rog să numărați. Doamna Schelean poate să ridice mâna… 

Doamna deputat Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Să știți, că și mai devreme s-a 

votat în grupul PSD… 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cine este ”pentru”? Cine este împotriva 

scoaterii de pe ordinea de zi? Cine se abține? Domnul Purea, o abținere. Deci, domnul secretar, 

cum este?  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Este balotaj practic, 12 la 12.  

Abținerea e calificată ca…Vă rog, să nu mai vorbiți… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, am solicitat punctul de 

vedere al domnului secretar, care este cel mai îndrituit să răspundă.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Haideți, că purtăm polemici când 

vreți, după aceea! Deci sunt 12 la 12 consilieri în funcție, plus un vot al domnului Purea, care 

conform Regulamentului de organizare și funcționare, e calificat ca fiind vot contra. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vot contra, scoaterii de pe ordinea de zi. Eu 

așa am supus, scoaterea de pe ordinea de zi. Domnul Vela, e bine așa. Supun aprobării 

dumneavoastră, scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 21, referitor la ATOP, cine este 

”pentru”? 

Domnul Vela Ion-Marcel: Stați, că nu ați numărat bine, serios, la punctul …Nu 

treceți așa repede! Vă rog să nominalizați care au votat ”pentru”! Nominal. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Haideți, să reluăm atunci votul. 

Regulamentul distinge în sensul acesta și facem vot prin apel nominal.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. Vor vota doar consilierii în funcție, 

cei care nu și-au dat demisia până în acest moment. Silviu Hurduzeu, vot împotriva scoaterii de 

pe ordinea de zi. Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț?  

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: La fel.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel. Domnul Bona Mihai? 

Domnul vicepreședinte Bona Mihai: La fel. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Albu Alexandru-Vichentie. 

Domnul consilier Albu Alexandru-Vichentie: La fel. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel. Domnul Bălean, nu. Domnul Borduz, 

nu. Domnul Boșneac Valentin? 

Domnul consilier Boșneac Valentin Samuel: Împotrivă. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Ciobanu Cristian? 

Domnul consilier Ciobanu Cristian: Sunt ”pentru” scoatere. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu Ioan? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Sunt”pentru”! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Crina Ioan? 

Domnul consilier Crina Ioan: Împotrivă. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Damian Romulus-Marius? 

Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Împotrivă. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Dragoș Gheorghe-Marcel? 

Domnul consilier Dragoș Gheorghe-Marcel: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Gâfu Cristian? 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Grindeanu Nicolae? 

Domnul consilier Grindeanu Nicolae: Împotrivă. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Împotrivă. Domnul Lazăr Constantin? 

Domnul consilier Lazăr Constantin: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Marșalic Jaro Norbert? 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Miclea Aurel? 

Domnul consilier Miclea Aurel: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Nedelcea Constantin Flavius? 

Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Împotrivă! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Doamna Pascu Ionela-Ancuța? 

Doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța: Împotrivă! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul doctor Purea? 

Domnul consilier Purea Paul: Eu vreau să fac o precizare. Să fie foarte clar, vreau 

legal să fie totul! Atunci când se va spune, într-adevăr, că este în limita legii și a literei legii, 

voi vota conform cu acea literă a legii, ca să nu fie vreo confuzie în ceea ce eu am afirmat că 

sunt, mă abțin. Asta vreau. Vreau încă ceva, aici în Consiliul Județean, niciodată să nu existe 

simpatii, niciodată să nu existe nu știu ce tevatură a unuia împotriva celuilalt, iertați-mă, dar am 

dreptul să spun așa, și numai și numai spre binele cetățenilor de aici. Nu văd că unul dintre noi, 

dacă lipsește va fi o mare pierdere, cum nu văd și dacă unul este prezent aici, va fi un pericol 

pentru ceea ce noi vrem să implementăm pentru județul Caraș-Severin. Nu am nici o simpatie 

pentru domnul Vela, nici una, credeți-mă! Aș fi votat, dacă aș fi avut înainte, dar nici nu vreau 

să se instituie o anumită stare încă de acum, iertați-mă, care o să  ne ducă exact despre ceea ce 

vorbeați dumneavoastră, de 4 ani, de 16 ani, de 26 de ani. Eu nu voi participa la asemenea 

jocuri de aici. Cine vrea și mă cunoaște pe mine foarte bine, vreau să fim pe linia legii și pe 

linia bunului simț și a bunului instituit pentru cărășeni. Asta este. Iertați-mă, nu am simpatii, 

am numai respect pentru anumiți oameni de aici! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc, domnul doctor. E binevenit 

comentariul dumneavoastră. Deci o abținere, la domnul doctor. Domnul Rujan Dumitru? 

Domnul consilier Rujan Dumitru: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Pentru. Domnul Spânu Ion? 

Domnul consilier Spânu Ion: Împotrivă! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Sporea Ghiță? 

Domnul consilier Sporea Ghiță: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu Daniel George? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Teodorescu Mircea?  

Domnul consilier Teodorescu Mircea: Pentru! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Tiugan Marin-Victor-Grig? 

Domnul consilier Tiugan Marin-Victor-Grig: Împotrivă! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Deci eu am dreptul de vot, domnul președinte. Mi-am 

retras ieri, oficial, demisia! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Vela, este vorba… 
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Domnul Vela Ion-Marcel: Bun. Faceți cum doriți! Dar mai e o a patra varianta și nu 

vreau să ajungem în situația asta, pe care domnul Darian nu v-a spus-o, orice hotărâre poate fi 

contestată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Și nu vreau să ajungem la polemici și la discuții de genul 

acesta. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Vela, știți foarte bine, că atunci când e 

vot despre persoană, persoana în cauză nu votează, așa a fost și la validare.  

Domnul Vela Ion-Marcel: Dacă e vot pentru persoană, e secret, domnul Hurduzeu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: La validare este treaba cu nu votează cel care este 

propus, doar la validare. Nu este o situație similară. Doar acolo scrie expres. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Doar la constituire, votul e deschis. În 

rest, are incidență articolul … 

Domnul Vela Ion-Marcel: Aici nu este vorba de persoană, este vorba de ordinea e zi.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: E vorba de ordinea de zi. Votul e 

deschis, prin natura lui. 

Domnul Vela Ion-Marcel: Da. Dar am dreptul vot, deci nu ce spune domnul 

Hurduzeu. Vă rog să verificați! Nu e vorba de persoană, e vorba de ordinea de zi. E o diferență! 

Deci eu votez ”pentru”, ca să prindă în procesul-verbal, da? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Și așa să se consemneze! Deci, 11 

voturi pentru scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre, la care se adaugă votul 

domnului Vela și atunci sunt 12, da? De partea cealaltă sunt 12 voturi ”pentru”, da? Și ați 

notat, împotriva scoaterii de pe ordinea de zi, da? Și o abținere, nominal, domnul Purea, da?  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Conform rezultatului, o abținere este 

considerat vot împotrivă. Ca urmare, pe ordinea de zi rămâne punctul numărul 6, privind 

constatarea încetării de drept a mandatului de consilier al domnului Ioan Marcel Vela.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

               1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean a domnului Ion Mocioalcă. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Trecem la punctul nr.1 de pe ordinea de zi, 

”Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier județean al 

domnului Ion Mocioalcă”. Îl aveți în mapă, este referatul constatator.  

Articolul 1 – Se constată încetarea de drept, înainte de expirarea duratei normale a 

mandatului de consilier județean a domnului Ion Mocioalcă, ca urmare  a demisiei acestuia din 

calitatea de consilier județean. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul 2- Se declară vacant locul de consilier județean deținut de domnul Ion 

Mocioalcă. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3 – Prezenta hotărâre intră în vigoare conform prevederilor legale și se 

comunică: Instituției Prefectului județului Caraș-Severin, Partidului Social –Democrat, domnul 

Ion Mocioalcă. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

* 
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Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.127/30.06.2016 privind  alegerea Comisiei de  validare  a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, ținând cont de faptul că domnul 

Ion Mocioalcă a făcut parte din Comisia de validare, conform algoritmului politic, 

o să solicit completarea Comisiei de validare. Vă rog, propuneri. Domnul Spânu. 

Domnul consilier Spânu Ion: Din partea grupului nostru, voi fi eu, Spânu 

Ion. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Alte propuneri? Nu sunt. 

Supun aprobării dumneavoastră, această nominalizare. Cine este ”pentru” ca 

domnul Spânu să facă parte din Comisia de validare?  Împotrivă? Abțineri? Vă 

mulțumesc. Luăm o pauză, pentru ca, în noua formulă, Comisia de validare să își 

aleagă președintele.  

(Se ia o scurtă pauză.) 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să vă rog să ne comunicați rezultatul 

alegerii.  

Domnul consilier Crina Ioan: Da, dacă îmi dați voie, domnul președinte. Prin 

procesul-verbal nr.13480, Comisia de validare și-a ales președintele. Cu 3 voturi 

pentru și două împotrivă, a fost ales subsemnatul Crina Ioan.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă mulțumesc. Trecem la 

următorul punct de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, domnul Crina este  

președinte al comisiei și juridice. Îi mai dăm vreo două președinții! Câte are? Că 

are două președinții deja. Deci mai poate să mai…Întrebăm dacă e capabil să ducă 

atâtea! 

Domnul Vela Ion-Marcel: Nelu, te rog eu… Au dreptul să aleagă. Lasă-i 

domnule, în pace! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: E interzis? 

Domnul Vela Ion-Marcel: Nu e interzis. Felicitări, domnul Crina! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 

Petru Borduz. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din nou o să propun o pauză, pentru ca 

la nivelul Comisiei de validare să se analizeze dosarul domnului Borduz  și dacă 

sunteți de acord, Comisia de validare și  colegii consilieri județeni, să fie verificate 

toate dosarele pentru a câștiga timp.  

Supun la vot validarea noii componențe a Comisiei de  validare. 

Articolul 1- Se modifică art.1 alin. 1 al hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Județean Caraș -Severin, 
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în sensul că va avea următoarea componență: președinte – Crina Ioan, secretar –

Nedelcea Constantin Flavius, membri – Gâfu Cristian, Cojocariu Ioan și Spânu Ion. 

Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri?  Se înregistrează un vot împotrivă, domnul 

Cojocariu Ioan. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează un vot împotrivă, domnul Cojocariu Ioan.  

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

înregistrează un vot împotrivă, domnul Cojocariu Ioan. Mulțumesc. Pauză, ca la nivelul 

Comisiei de validare să se analizeze toate odată.  

(Se ia o scurtă pauză.) 

 

Domnul consilier Crina Ioan: Dacă îmi dați voie, domnul președinte, Comisia de 

validare s-a întrunit, a analizat actele depuse pentru domnul Petru Borduz, a constatat că 

sunt în regulă și validează cu 5 voturi ”pentru”, validarea domnului Borduz, pentru 

consilier județean. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Supun aprobării 

dumneavoastră, proiectul de hotărâre.  

Articolul 1 – Se validează mandatul de consilier județean al domnului Petru Borduz. 

Cine este ”pentru”? Vă rog să numărați, cine este ”pentru”. Împotrivă? Abțineri? Vă rog să 

numărați câte abțineri sunt. Domnul secretar? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: 13 -12.  

(Sunt 13 voturi ”pentru” și 12 abțineri.) 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Borduz, o să vă rog să veniți 

să depuneți jurământul, în calitatea dumneavoastră de consilier județean.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Vă rog, să veniți lângă mine. 

Eu o să dau citire jurământului și dumneavoastră exprimați numai cuvântul ”jur”, 

da? ”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în 

puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi 

ajute Dumnezeu!” Mâna stângă pe Biblie și Constituție și pronunțați la microfon. 

Domnul consilier Borduz Petru: Jur! 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Perfect! Jurămintele…Domnul 

Borduz, numai puțin, semnați aici, vă rog. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Borduz, vă rog să luați loc la 

masă. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean al domnului Ilie Iova. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul 4, proiect de hotărâre privind 

constatarea încetării de drept a mandatului de consilier judeţean al domnului Ilie Iova, prin 

demisie.  

Articolul 1 – Se constată încetarea de drept, înainte de expirarea duratei normale a 

mandatului de consilier județean a domnului Ilie Iova, ca urmare a demisiei acestuia din 



 16 

calitatea de consilier județean. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri. Nu sunt. Se aprobă 

în unanimitate.  

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate. Deci grupul liberal? 

Domnul Vela Ion-Marcel: Votăm ”pentru”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Pentru! Supun la vot art.3 al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri. Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al doamnei 

Georgiana Adina Mihaela Popovici.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: ”Proiect de hotărâre privind validarea 

mandatului de consilier judeţean al domnișoarei Georgiana Adina Mihaela Popovici”, 

raportul Comisiei de validare? 

 Domnul consilier Crina Ioan: Da. Prin procesul-verbal al Comisiei de 

validare, nr.13482, domnișoara Georgiana Adina Mihaela Popovici întrunește și are 

toate actele ca să fie consilier județean. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. 

Domnul consilier Crina Ioan: Și 5 voturi ”pentru”! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Articolul 1, cine este pentru validarea 

mandatului de consilier județean al domnișoarei Georgiana Adina Mihaela 

Popovici? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate. Mulțumesc. Jurământul, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Domnișoara Popovici. 

Redundant, mai dau citire încă o dată, la jurământ. ”Jur să respect Constituţia şi legile 

ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele 

locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!” Mâna stângă pe Biblie 

și pe Constituție. ”Jur!” 

Domnișoara consilier Popovici Georgiana Adina Mihaela: Jur! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să vă rog să luați loc la masă.  

Mulțumesc.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

judeţean al domnului Ion  Marcel Vela. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul secretar, dacă mai doriți să 

faceți… 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da. Ați suscitat multe 

interpretări și acum, pe lângă consemnările din procesul-verbal, aș dori dacă se 
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poate, domnul președinte, să-mi aprobați, să-mi formulez o opinie separată, de 

conținutul procesului-verbal, cu spețe, cu precedente. E dorința mea.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu:  Da, în regulă. Vă mulțumesc.  

Supun votului dumneavoastră, Articolul 1 – Se constată încetarea de drept, înainte 

de expirarea duratei normale a mandatului de consilier județean al domnului Ion Marcel 

Vela, ca urmare a demisiei acestuia din calitatea de consilier județean. Cine este „pentru”? 

Mulțumesc. Împotrivă? Numărați, vă rog. Abțineri? Cum este?  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: 14-12-1, 11 + 1 vot al domnului Vela 

Ion-Marcel. (Domnul consilier Purea se abține.) 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Deci a fost adoptat.  

Articolul 2 – Se declară vacant locul de consilier județean deținut de domnul Ion 

Marcel Vela. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Rezultatul același, da? 

 Articolul 3 – Prezentă hotărâre intră în vigoare conform prevederilor și se comunică 

Instituției Prefectului județului Caraș-Severin, Partidului Național Liberal, domnului Ion 

Marcel Vela. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri?  

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Îmi permiteți un pic, vă rog? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Marșalic. 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Grupul de consilieri liberali consideră că 

s-a petrecut un abuz și ca atare, noi ne retragem pentru a ataca în instanță această hotărâre. 

 (Grupul de consilieri liberali se retrage.) 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ținând cont de faptul că în acest 

moment nu există cvorum, o să propun închiderea ședinței Consiliului Județean, 

deși mai aveam multe puncte pe ordinea de zi. O să convocăm, probabil, o ședință 

extraordinară. 

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 

 

 

 

 Procesul-verbal a fost aprobat de cei 26 de consilieri județeni prezenți la ședința 

ordinară a Consiliului Județean Caraș - Severin, din data de 01.08.2016. 

 

 

 

 
 FP/FP/ 1 ex. 


